
Hei alle sammen! 

Mitt navn er Mari Valle Kjelby og jeg ønsker å 

stille som fakultetsrepresentant for Realtek.  

Jeg er 21 år og studerer miljøfysikk her på 

NMBU. Jobben som fakultetsrepresentant virker 

som en spennende jobb der jeg får et godt 

innblikk i fakultetet fra en annen side enn som 

student. Av egen erfaring er trivsel på campus 

viktig for å ha motivasjon til å kunne yte sitt 

beste i studiene.  

Derfor vil jeg jobbe for å fremme studentenes 

sak og gjøre mitt ytterste for å få gjennomslag 

for deres interesser. 

  

Jeg håper dere gir meg denne tilliten. 

  

Godt valg! 

  

Med vennlig hilsen 

Mari Valle Kjelby 

 


